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Rada Miejska 

w Rakoniewicach 

 

PROTOKÓŁ  Nr  XXV/2009 

 

z XXV Sesji V kadencji Rady Miejskiej w Rakoniewicach, która odbyła się w dniu  

11 marca 2009r., w sali Wielkopolskiego Muzeum Pożarnictwa w Rakoniewicach,  

ul. Kościelna 1. 

 

Obrady rozpoczęto w dniu 11 marca 2009r., o godz. 13:00,  

zakończono w dniu 11 marca 2009r., o godz. 16:15. 

 

Na ogólną liczbę 15 radnych w Sesji wzięło udział 12 radnych, 

nieobecnych - 3. 

 

Radni nieobecni nieusprawiedliwieni :  

- Dariusz Basiński, 

- Grzegorz Frąckowiak, 

- Zenon Kotlarski. 

Radni, którzy nadesłali usprawiedliwienia : 

- 0 

Spoza Rady udział w Sesji wzięli : 

1. Józef Jerzy Sieradzan – Burmistrz Rakoniewic, 

2. Krystyna Pietrzak – Zastępca Burmistrza Rakoniewic, 

3. Jarosław Marciniak – Sekretarz Gminy 

4. Teresa Kmiecik - Skarbnik Gminy, 

5. Bernadeta Minge – Dyrektor Przedszkola w Rakoniewicach, 

6. Bernadeta Bielec – Dyrektor Zespołu Szkolno-Gimnazjalnego w Rakoniewicach, 

7. Izabela Cieślewicz – Dyrektor Zespołu Przedszkolno-Szkolno-Gimnazjalnego w 

Rostarzewie, 

8. Daniela Czekaj – Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Jabłonnie, 

9. Mirosława Gradzik – Dyrektor Zespołu Przedszkolno-Szkolno-Gimnazjalnego w 

Ruchocicach, 

10. Aldona Sitarz – Dyrektor Zespołu Przedszkolno- Szkolnego w Łąkiem, 

11. Maria Dudzińska – Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Rakoniewicach, 

12. Piotr Leśnik – Prezes KS „Sokół” Rakoniewice, 

13. Andrzej Konopka – Prezes KS „Orzeł „ Rostarzewo,  

14. Aleksander Dobierzyński – Kierownik Posterunku Policji w Rakoniewicach 

15. Sołtysi 
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Porządek obrad Sesji 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIV Sesji Rady Miejskiej w Rakoniewicach. 

4. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

7. Oświata, kultura i sport w Gminie. 

8. Podjęcie Uchwał w sprawie :  

a) stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego, 

b) zmiany Uchwały Nr XVI/128/2008 Rady Miejskiej w Rakoniewicach z dnia 26 marca 

2008r., 

c) zmiany Uchwały nr XXIV/209/2009 Rady Miejskiej w Rakoniewicach z dnia 11 

lutego 2009r., 

d) zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej, 

e) zaciągnięcia długoterminowego kredytu inwestycyjnego w Banku Ochrony 

Środowiska ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej (dot. budowy 

drogi gminnej Rakoniewice Wieś PONETEX)- dodano do porządku obrad zgodnie z 

wnioskiem,  

f) zaciągnięcia długoterminowego kredytu inwestycyjnego w Banku Ochrony 

Środowiska ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej (dot. budowy 

drogi gminnej nr 540515 Rostarzewo – Cegielsko gmina Rakoniewice) - dodano do 

porządku obrad zgodnie z wnioskiem, 

g) emisji obligacji komunalnych,  

h) zmiany w budżecie miasta i gminy Rakoniewice na 2009r. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zakończenie obrad. 
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Ewidencja uchwał przyjętych na sesji 

 

Ewidencja sprawozdań z wykonania uchwał Rady 

Przyjęto uchwały Sprawozdanie z wykonania uchwał 

Nr uchwały Na której stronie 

protokołu 

Nr uchwały, której 

dotyczy sprawa 

Na której stronie 

protokołu 

 

XXV/217/2009 

XXV/218/2009 

XXV/219/2009 

XXV/220/2009 

XXV/221/2009 

XXV/222/2009 

XXV/223/2009 

XXV/224/2009 

 

 

14 - 15 

15 - 16 

16 - 17 

17 - 18 

18 

19 

19 - 20 

20 - 21 
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Przebieg XXV Sesji Rady Miejskiej w Rakoniewicach 

z dnia 11 marca 2009r. 

 

Pkt 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia sesji dokonał Gerard Tomiak – Przewodniczący Rady Miejskiej w Rakoniewicach. 

Powitał radnych, zaproszonych gości oraz sołtysów. 

 

Stwierdzając prawomocność obrad Przewodniczący poinformował, że na ustawowy skład  

15 radnych w sesji uczestniczy 12 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może 

obradować i podejmować Uchwały. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Pkt 2. Ustalenie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 04 marca br. Burmistrz Rakoniewic zwrócił 

się, na podstawie art. 20 ust. 5 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym, do 

Rady z wnioskiem  o wprowadzenie do porządku obrad, do punktu : „Podjęcie uchwał”, 

dwóch dodatkowych projektów uchwał : 

1. w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu inwestycyjnego w Banku Ochrony 

Środowiska ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej (dot. budowy 

drogi gminnej Rakoniewice Wieś PONETEX), 

2. w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu inwestycyjnego w Banku Ochrony 

Środowiska ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej (dot. budowy 

drogi gminnej nr 540515 Rostarzewo – Cegielsko gmina Rakoniewice)  

(wniosek w tej sprawie stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 

Przewodniczący zaproponował, aby ww. projekty zostały wprowadzone do porządku obrad, 

do punktu 8 jako podpunkt e) i f). 

W głosowaniu nad wnioskiem o zmianę porządku obrad wzięło udział 12 obecnych na sesji 

radnych. Rada przyjęła wniosek o zmianę porządku obrad jednogłośnie.  
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Dalej Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek o zmianę proponowanego 

porządku obrad. 

 

Radni nie zgłosili żadnych wniosków w tej kwestii, w związku z czym Przewodniczący 

przedstawił obowiązujący porządek obrad. 

 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Miejskiej w Rakoniewicach.  

 

Protokół Nr XXIV/2009 z XXIV sesji V kadencji Rady Miejskiej, z 11 marca 2009r. 

wyłożony był do wglądu przed sesją oraz wcześniej w biurze Rady. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają uwagi do treści protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu, wobec tego Przewodniczący poddał przyjęcie protokołu 

pod głosowanie.  

Nad przyjęciem protokołu głosowało 12 obecnych radnych. Za przyjęciem protokołu 

głosowało – 12 radnych; przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się - 0 radnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła protokół z XXIV sesji Rady. 

 

Pkt 4. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

 

Przewodniczący Rady przypomniał, że na poprzedniej sesji radny Bronisław Chałupka – 

Przewodniczący Komisji Oświaty, złożył zapytanie w kwestii bezpieczeństwa przy terenie 

budowy hali widowiskowo-sportowej w Rakoniewicach i przy budynku szkoły  

w Rakoniewicach. Przewodniczący poinformował, że z informacji, jakie posiada wynika, że 

pracowała specjalna komisja, która miała zająć się tym problemem. Przewodniczący 

wcześniej rozmawiał z Sekretarzem Gminy i poprosił o poinformowanie, jak ta sprawa 

wygląda. 

 

Sekretarz Gminy – Jarosław Marciniak odpowiedział, że w związku z tym wnioskiem, jak  

i wnioskiem złożonym na sesji rady powiatu przez radnego powiatu – M. Basińskiego, odbyło 

się spotkanie przy szkole podstawowej w Rakoniewicach. Powiat reprezentował Włodzimierz 

Ciesielczak, a gminę Rakoniewice – Paweł Sobecki. Podjęto działania zmierzające do 

poprawy stanu bezpieczeństwa na tym odcinku. Założenia przedstawione przez Drogi 
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Powiatowe na ten moment zostały wykonane. Sekretarz dodał, że z tego co się orientuje, 

powiat na razie nic więcej w tej kwestii robić nie zamierza.  

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy dyrektor zespołu szkolnego w Rakoniewicach 

uczestniczyła w tej komisji. 

 

B. Bielec poinformowała, że nie uczestniczyła w tej komisji i nie wiedziała, że taka komisja 

w ogóle się spotkała. Dodała, że ze strony szkoły jedyne co można w tej kwestii zrobić, to 

przestrzegać uczniów (co ma miejsce na lekcjach wychowawczych) jak korzystać z tego 

terenu, gdzie odbywa się budowa. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że nie wie, czy można oczekiwać, aby w tym miejscu 

zaczęło dziać się coś konkretnego, ponieważ oprócz postawienia znaku informującego  

o odbywających się budowach nic więcej nie zostało zrobione. Przewodniczący dodał, że 

prosiłoby się, aby po prawej stronie, jadąc w kierunku torów, pomiędzy chodnikiem a jezdnią 

została wykonana zatoczka. Zdaniem Przewodniczącego być może wskazane byłoby wycięcie 

reszty drzew i wykonanie takiej zatoczki na całej długości wspomnianego odcinka drogi         

i wówczas rodzice mogliby swobodnie zatrzymać się samochodem, a uczniowie bezpiecznie 

wysiąść. Przewodniczący zapytał, czy Komisja Oświaty po raz kolejny ma wnioskować czy 

składać interpelacje w tej sprawie, ponieważ nic w tym kierunku się nie dzieje.     

 

Radni nie zgłosili więcej pytań, żadnych wniosków ani interpelacji.  

 

Pkt 5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  

Przewodniczący Rady przypomniał, że ostatnia sesja odbyła się 11 lutego br. W tym czasie 

Przewodniczący uczestniczył w dwóch spotkaniach :   

17.02.09r. - spotkanie z mieszkańcami w Tarnowie na temat gazyfikacji gminy i spraw 

bieżących. Przy okazji Przewodniczący podziękował sołtysowi Tarnowy za zaproszenie; 

19.02.09r. - spotkanie z prezesem Zakładu Usług Komunalnych w Rakoniewicach Sp. z o.o. 

(wraz z przewodniczącymi poszczególnych Komisji Rady) nt. bieżącej działalności po 

przekształceniu w spółkę i planów na przyszłość.  
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Radni nie zgłosili żadnych pytań do przedstawionej informacji. 

 

Pkt 6. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym.  

 

Przed przedstawieniem sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym, Burmistrz 

odniósł się do zgłoszonego w pkt. 4  zapytania. Stwierdził, że najlepszym, rozwiązaniem 

byłoby zamknąć, na czas budowy, główne wejście do szkoły, a uczniów wpuszczać  

i wypuszczać do szkoły wejściem od strony sali sportowej. Burmistrz stwierdził, że nic złego 

się tam nie dzieje, a drzewa, które tam rosną, pełnią funkcję naturalnej muldy.   

 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że nie chodzi o to, co dzieje się w tej chwili, a o to, co będzie 

działo się za pół roku, czy rok, gdy hala sportowa będzie już funkcjonowała. Jeszcze raz 

wyraził pogląd, że zasadnym byłoby wykorzystać miejsce pomiędzy chodnikiem, a szosą,  

w kierunku na os. Wygoda, i wykonać tam zatoczkę. 

 

Burmistrz stwierdził, że jest to bezcelowe. 

 

W związku z tym, że Burmistrz przebywał w okresie międzysesyjnym na urlopie, 

sprawozdanie z działalności przedstawiła Zastępca Burmistrza Krystyna Pietrzak 

(sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu).  

Na koniec K. Pietrzak dopowiedziała o rozstrzygniętych przetargach : 

- na modernizację rynku w Rakoniewicach – wygrała firma Solfater z Grodziska Wlkp., 

- na inspektora nadzoru przy budowie hali sportowej – wygrała firma Gostyński z Nowego 

Tomyśla. 

 

Radni nie zgłosili uwag ani pytań do przedstawionego sprawozdania. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o formalne przyjęcie sprawozdania Burmistrza z działalności  

w okresie międzysesyjnym. 

W głosowaniu nad przyjęciem sprawozdania wzięło udział 12 obecnych radnych. Za 

przyjęciem sprawozdania głosowało – 12 radnych;  przeciwko – 0; wstrzymało się – 0 

radnych.   

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  
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Pkt 7. Oświata, kultura i sport w Gminie. 

 

Przechodząc do punktu kolejnego porządku obrad Przewodniczący Rady poprosił o zabranie 

głosu Zastępcę Burmistrza. 

 

K. Pietrzak powiedziała, że dyrektorzy zespołów szkolnych powiedzą o bieżącej działalności 

poszczególnych zespołów, dlatego nie będzie dokonywała żadnych podsumowań. Dalej 

przedstawiła krótką prezentację dotyczącą zmian, jakie mają zajść w oświacie, a które 

dotyczą rozpoczynania nauki w szkole już przez sześciolatki. Wyjaśniła, że wprawdzie 

Prezydent RP zawetował ustawę w tej sprawie, jednak kurator oświaty z Poznania poprosił, 

aby radnym zaprezentować ten krótki film, gdyż twierdzi, że ustawa ta najprawdopodobniej 

przez Sejm zostanie przyjęta.   

 

Radni otrzymali również informację na temat kosztów oświaty za rok 2008 oraz (w formie 

tabeli) rozliczenie przyznanej subwencji na rok 2008 na poszczególne jednostki oświatowe  

w gminie  (informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 

 

Radni nie zgłosili żadnych pytań do przedstawionej informacji.   

 

Następnie głos zabrały poszczególne dyrektorki zespołów szkolnych, które przedstawiły 

informacje na temat bieżącej działalności zespołów. 

  

Pierwsza głos zabrała Bernadeta Bielec – Dyrektor Zespołu Szkolno – Gimnazjalnego  

w Rakoniewicach (informacja nt. zespołu szkolnego stanowi załącznik nr 6 do protokołu).  

Radni nie zgłosili żadnych pytań do przedstawionej informacji.   

 

Druga głos zabrała Mirosława Gradzik – Dyrektor Zespołu Przedszkolno-Szkolno-

Gimnazjalnego w Ruchocicach (informacja nt. zespołu szkolnego stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu). 

Radni nie zgłosili żadnych pytań do przedstawionej informacji.   
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Dalej głos zabrała Izabela Cieślewicz – Dyrektor Zespołu Przedszkolno-Szkolno-

Gimnazjalnego w Rostarzewie (informacja nt. zespołu szkolnego stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu). 

Radni nie zgłosili żadnych pytań do przedstawionej informacji.   

 

Jako kolejna głos zabrała Daniela Czekaj – Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w 

Jabłonnie (informacja nt. zespołu szkolnego stanowi załącznik nr  9 do protokołu). 

Radni nie zgłosili żadnych pytań do przedstawionej informacji.   

 

Następnie głos zabrała Aldona Sitarz – Dyrektor Zespołu Przedszkolno-Szkolnego w Łąkiem 

(informacja nt. zespołu szkolnego stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 

 

Radny W. Borowski zapytał, jaka jest liczebność dzieci w poszczególnych klasach.  

 

Dyrektor odpowiedziała, że w klasach jest po 18 uczniów i są to klasy łączone. 

 

Radny W. Borowski zapytał, czy dla tych 52 uczniów szkoła zatrudnia 7 nauczycieli. 

 

Radni sprostowali, że szkoła zatrudnia nie 7, a 10 nauczycieli. 

 

Dyrektor odpowiedziała, że chodzi tu o szkołę jak i przedszkole.  

 

Dalej radna T. Probst odniosła się do informacji, jaką radni otrzymali w sprawie rozliczenia 

przyznanej subwencji na rok 2008, na poszczególne jednostki oświatowe. Radna zwróciła 

uwagę, że z rozliczenia wynika, iż do szkoły w Łąkiem trzeba było dołożyć 240.000 zł, 

ponieważ przyznawanej subwencji oświatowej nie wystarcza. Radna zapytała, czy tak 

rzeczywiście jest. 

    

Dyrektor odpowiedziała, że nie ma tych wyliczeń. 

 

K. Pietrzak wyjaśniła, że tyle dołożono do bieżącej działalności samej szkoły, ponieważ 

utrzymanie przedszkola wyliczono oddzielnie.  

 

Radna T. Probst powiedziała, że radni mogą się zastanowić nad sensem utrzymania tej szkoły.  
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Dalej głos zabrała Bernadeta Minge – Dyrektor Przedszkola w Rakoniewicach (informacja nt. 

przedszkola stanowi załącznik nr 11 do protokołu). 

Radni nie zgłosili żadnych pytań do przedstawionej informacji.   

 

Informację na temat Gminnej Biblioteki Publicznej w Rakoniewicach przedstawiła Maria 

Dudzińska – Dyrektor Biblioteki (informacja stanowi załącznik nr 12 do protokołu). 

Radni nie zgłosili żadnych pytań do przedstawionej informacji.   

 

W zakresie sportu wypowiedzieli się prezesi klubów sportowych. 

Pierwszy głos zabrał Piotr Leśnik – Prezes KS „Sokół” Rakoniewice (informacja nt. 

działalności klubu stanowi załącznik nr 13 do protokołu). 

Radni nie zgłosili żadnych pytań do przedstawionej informacji.   

 

Drugi głos zabrał Andrzej Konopka – Prezes KS „Orzeł” Rostarzewo (informacja nt. 

działalności klubu stanowi załącznik nr 14 do protokołu). 

Radni nie zgłosili żadnych pytań do przedstawionej informacji.   

 

Podsumowując wszystkie przedstawione informacje, Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś 

z radnych chciałby zadać jakieś pytanie.  

 

Głos zabrał radny Krzysztof Krawczyk. Zapytał, w jaki sposób komputery w szkołach 

zabezpieczone są przed odwiedzaniem przez uczniów tzw. nieodpowiednich stron oraz czy są 

osoby odpowiedzialne za kontrolowanie, czy ktoś te zabezpieczenia próbuje złamać i czy te 

kontrole i monitoring są gdzieś odnotowywane.     

 

Zastępca Burmistrza odpowiedziała, że za tę kwestię odpowiadają dyrektorzy w swoich 

szkołach, dlatego to oni powinni wypowiedzieć się w tej sprawie. 

 

Dyrektor I. Cieślewicz wyjaśniła, że w szkołach korzysta się z programu „Strażnik”, który 

ogranicza dostęp do stron niedozwolonych. Korzystanie z komputerów odbywa się pod okiem 

osób upoważnionych. Jeśli chodzi o korzystanie z komputera w bibliotece, osoba 

odpowiedzialna czuwa nad tym. Ponadto, zdaniem dyrektor, dzieci nie posiadają aż takiej 
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wiedzy, aby umiały obejść te zabezpieczenia. Program „Strażnik” jest co roku odnawiany w 

związku z czym nie ma takiej możliwości, by korzystać z programów niedozwolonych. 

 

Radny K. Krawczyk wyjaśnił, że pyta o monitoring, ponieważ niedawno oglądał reportaż,  

w którym informowano, że w jednej z polskich szkół, od 4 miesięcy dzieci mogły wchodzić 

na strony, na które tylko chciały. W szkole tej ponoć również korzystano z programu 

zabezpieczającego i był prowadzony monitoring, a mimo to uczniowie robili co chcieli. 

 

Dyrektor I. Cieślewicz wyjaśniła, że programy zabezpieczające są licencjonowane  

i co roku aktualizowane. Jeśli ktoś znajdzie jakiś sposób łamania zabezpieczeń, wówczas przy 

aktualizacji wprowadza się dodatkowe zabezpieczenia. 

 

Dyrektor D. Czekaj dodała, że w szkole w Jabłonnie każda pracownia komputerowa czy 

każdy zestaw komputerowy posiada administratora sieci, który przeprowadza kontrole. 

Kontrole te nie są jednak odnotowywane.  

 

Następnie głos zabrał radny B. Chałupka. Na początku podziękował za wkład pracy  

w przygotowanie dzisiaj zaprezentowanych informacji. Zauważył, że wiadomym jest, że 

ranga sesji jest znacznie wyższa od posiedzeń komisji, na których radni spotykają się dość 

często. Radni będą mieli zatem obszerny materiał do ewentualnej analizy oświaty w gminie. 

B. Chałupka zwrócił obecnym uwagę na fakt, że na oświatę w gminie przeznaczana jest grubo 

ponad  1/3 budżetu gminy. Z tego względu radni pilnie przypatrują się, jak środki te są 

wydawane. Radny powiedział, że słuchając przedstawionych przez dyrektorki zespołów 

szkolnych informacji, można się cieszyć, że środki wydawane są w sposób przemyślany. 

Wiele klas, klasopracowni zostało unowocześnionych, zakupiono tablice interaktywne. 

Zadaniem radnych jest przekazanie odpowiednich funduszy na działalność oświaty. Dalej  

B. Chałupka przypomniał, że szkoły otrzymują subwencję oświatową, ale mimo to oświata 

kosztuje gminę ponad 2 mln zł. Subwencja rozkłada się różnie na poszczególne placówki. 

Radny stwierdził, że obecnie nie jest to czas na dyskusję na temat organizacji oświaty gminy. 

Czas na to był w ubiegłym roku i wiadomo wszystkim, jak to się skończyło. Dodał, że 

przyszły rok, jeśli chodzi o organizację oświaty, będzie taki sam, ponieważ jeśli chciałoby się 

wprowadzić zmiany w tej kwestii, decyzje trzeba by podjąć do końca lutego. Radny 

powiedział, że chciałby otrzymać jeszcze informacje na temat kilku innych spraw. 

Wiadomym jest, że oświatę czeka reforma, ponieważ sześciolatki mają być objęte 
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obowiązkiem szkolnym. Jest to materiał na najbliższe posiedzenie komisji oświaty, aby 

dyrektorki przeanalizowały jak placówki przygotowane są do spełnienia tego postulatu. Dalej 

radny stwierdził, że cieszy fakt, iż uczniowie zajmują różnego rodzaju miejsca w różnych 

konkursach, zawodach. Radny powiedział, że chciałby dowiedzieć się, jak wygląda fundusz 

stypendialny jeśli chodzi o osiągnięcia typu naukowego. Dalej czy są uczniowie wybitnie 

uzdolnieni w jakimś konkretnym profilu. Są bowiem fundacje, które takie „perełki” wyłapują 

i prowadzą aż do ukończenia szkoły wyższej. Warto byłoby zatem rozeznać się w gminie, czy 

takich perełek nie mamy, ponieważ można takim uczniom pomóc. B. Chałupka powiedział, 

że chciałby również dowiedzieć się, czy i jak funkcjonuje rozdział pomiędzy szkołą 

podstawową a gimnazjum. Na koniec radny, za pośrednictwem dyrektorów zespołów, 

przekazał podziękowania wszystkim nauczycielom, którzy przyczyniają się do efektów  

w pracy dydaktyczo-wychowawczej.  

 

Jako kolejna głos zabrała radna G. Cielecka. Ustosunkowując się do wypowiedzi dyrektorek, 

podziękowała za wyczerpujące informacje. Dalej odniosła się do rozliczenia subwencji 

oświaty za rok 2008. Radna stwierdziła, że analizując to rozliczenie dochodzi się do wniosku, 

że gmina do subwencji musiała dołożyć środków do wszystkich szkół podstawowych  

w gminie. Z tego wniosek, że wszystkie szkoły podstawowe musiały być dofinansowane. 

Radna zauważyła, że gimnazja nie są dotowane, ale przypomniała, że uczeń wybiera sobie, do 

jakiego gimnazjum chce uczęszczać, stąd trzeba szanować każdego małego ucznia, ponieważ 

ci mali uczniowie dają pieniądze na gimnazja. Zdaniem radnej, nie można krytykować 

małych szkół. 

 

Burmistrz powiedział, że nikt nie neguje małych szkół, wręcz odwrotnie. Zwrócił uwagę, że 

wszystkie koszty utrzymania są ujęte w gimnazjach.                

 

Zastępca Burmistrza sprostowała, że koszty ujęte są nie w gimnazjach, a właśnie w szkołach 

podstawowych.  

 

Radna G. Cielecka zwróciła się z prośbą, aby nie żałować środków na utrzymanie szkół, 

ponieważ, jeśli nie będziemy utrzymywać szkół, wówczas nie będziemy gminą. Dalej 

stwierdziła, że duże koszty utrzymania małych szkół wynikają z położenia geograficznego. 

Reasumując radna zaapelowała, aby wystosować wniosek, by zwiększono nam subwencje na 

szkoły podstawowe. 
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Zastępca Burmistrza powiedziała, że absolutnie nie zgadza się z wypowiedzią radnej  

G. Cieleckiej, ponieważ wnioski, jakie radna wysunęła z otrzymanego rozliczenia subwencji 

są błędne. Poprosiła, aby nie wprowadzać radnych i pozostałych osób w błąd, gdyż szkoły 

podstawowe dlatego są na minusie, ponieważ całe utrzymanie budynków, energia itd. jest 

ujęte właśnie w budżetach szkół podstawowych, a nie ma tego w gimnazjach. Gdyby teraz 

rozdzielić to na gimnazja, na oddzielne budynki, wówczas koszty wyszłyby jeszcze raz tak 

duże. Obecnie w gimnazjach ujęte są tylko płace dla nauczycieli.         

 

Dalej głos zabrał Burmistrz Rakoniewic. Przypomniał, że czeka nas trochę zmian w oświacie 

w związku z sześciolatkami, które mają iść do szkoły. Zdaniem Burmistrza Polska nie uniknie 

(a chciałby, aby Rakoniewice były w tym względzie pionierami) przyjęcia tzw. modelu 

fińskiego. Charakteryzuje się on tym, że dzieci do 9 roku życia uczęszczają do przedszkolo – 

szkół. Polska jeszcze długo będzie krajem biednym i aby młodzi ludzie mieli dzieci, muszą 

oboje pracować, gdyż jedna osoba pracująca kilkuosobowej rodziny sama nie będzie w stanie 

utrzymać. Trzeba zatem zorganizować wszystko tak, aby dzieci od 3 roku życia (a nawet 

szybciej, jeśli rodzice będą tego chcieli), miały 9 – 10 godzinną opiekę, z odrobieniem lekcji 

itd. Burmistrz zdaje sobie sprawę z tego, że nie da się tego zrobić od razu, ale model ten jest 

naprawdę dobry, Finowie się rozmnażają. Zdaniem Burmistrza przed nami są dobre lata m.in. 

ze względu na rozwój gazownictwa, na możliwość powstania elektrowni wiatrowych. Mamy 

szansę być bogata gminą i aby te przedszkolo-szkoły w naszej gminie zafunkcjonowały.        

Następnie Burmistrz przypomniał, że hala widowiskowo-sportowa w Rakoniewicach buduje 

się w szybkim tempie. Poprosił, aby wspólnie poszukać odpowiedniej osoby, która będzie 

zarządzała tą halą. Zdaniem Burmistrza osoba ta powinna zostać zatrudniona najpóźniej od 15 

września br.    

Burmistrz poruszył również kwestię nauki języków obcych. Stwierdził, że część rodziców nie 

czuje w ogóle potrzeby nauki tych języków. Potwierdza się to w rozmowach z osobami 

mającymi kontakt ze studentami, jak również podczas naborów na pracowników do urzędu 

gminy. Poziom wykształcenia w języki nie jest dobry. Burmistrz powiedział, że chciałby, aby 

nasze szkoły prowadziły wymianę ze szkołami zagranicznymi na szerszą skalę. Wyraził 

pogląd, że za 10 lat Europa będzie posługiwała się językiem angielskim. Dodał, że chciałby, 

aby w gminie Rakoniewice zaczęto uczyć się języka hiszpańskiego, który pod względem 

obszaru, jest drugim językiem świata. Burmistrz powiedział, że marzy mu się również, aby 

szkoły były zamykane dopiero o godz. 22:00, aby coś się w nich działo. Stwierdził, że cieszy 
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się, iż niektóre szkoły szukają dodatkowych pieniędzy i składają wnioski na tzw. programy 

miękkie, których jest naprawdę dużo.  

Na koniec Burmistrz poinformował, że ma sygnały z Łąkiego i Adolfowa, że rodzice 

chcieliby, aby ich dzieci uczęszczały do szkoły, do gimnazjum w Rakoniewicach. Zdaniem 

Burmistrza, jeśli rodzice wyrażą taką wolę, należy wyjść im naprzeciw. Tym bardziej, że nie 

byłoby problemu z dowozami, a szkoła w Rakoniewicach się rozwija.    

Burmistrz powiedział również, że należy pomyśleć przede wszystkim o największej szkole  

jaką jest szkoła w Rakoniewicach i w momencie, kiedy poprawi się baza lokalowa, trzeba 

znaleźć takie rozwiązanie, aby dzieci do 9 roku życia były oddzielone, nie miały kontaktu  

z młodzieżą z klas starszych. 

 

Radni nie zgłosili więcej pytań do przedstawionych informacji.   

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję na temat oświaty, kultury i sportu w gminie  

i zarządził przerwę w obradach, która trwała od godz. 15:10 do godz. 15: 25. 

  

Pkt 8. Podjęcie Uchwał w sprawie :  

 

Po przerwie na salę obrad nie powróciła radna Teresa Probst. Aktualna liczba radnych 

biorących udział w sesji to 11 radnych.  

 

A) Przed przedstawieniem pierwszego projektu uchwały Przewodniczący Rady, zgodnie  

z wnioskiem przedstawionym na wspólnym posiedzeniu komisji, zgłosił poprawkę, 

polegającą na dopisaniu w tytule uchwały słowa „stwierdzenia”, tak, aby miał on brzmienie : 

„w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego”   

 

Przewodniczący Rady poddał zgłoszoną poprawkę pod głosowanie. 

 

W głosowaniu nad przyjęciem poprawki do tytułu uchwały wzięło udział 11 obecnych na 

sesji radnych. Za przyjęciem poprawki głosowało – 11 radnych; przeciwko – 0 radnych; 

wstrzymało się – 0 radnych.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że rada przyjęła poprawkę do projektu uchwały.  
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Dalej Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia 

mandatu radnego. 

Zgodnie z art. 7 ust. 1 ustawy z dnia 16 lipca 1998r. ordynacja wyborcza do rad gmin, rad 

powiatów i sejmików województw (Dz. U. z 2003, nr 159, poz. 1547 ze zmianami) bierne 

prawo wyborcze mają osoby mające prawo wybierania do danej rady. Takiego prawa nie 

mają osoby karane za przestępstwo umyślne ścigane z oskarżenia publicznego lub wobec 

których wydano prawomocny wyrok warunkowo umarzający postępowanie karne w sprawie 

popełnienia przestępstwa umyślnego ściganego z oskarżenia publicznego. Według art. 190 

ust. 1 pkt 3 ordynacji, mandat radnego wygasa w momencie, kiedy nie ma on biernego prawa 

wyborczego lub takiego prawa nie posiadał w momencie wyboru. W takim przypadku Rada 

zobowiązana jest stwierdzić wygaśnięcie mandatu, najpóźniej w ciągu 3 miesięcy od 

wystąpienia przyczyny wygaśnięcia. W związku z doniesieniami prasowymi na temat 

rzekomego popełnienia przestępstwa przez Radnego Miasta i Gminy Rakoniewice - Dariusza 

Basińskiego, Przewodniczący Rady – Gerard Tomiak, w dniu 19 lutego br. skierował pismo 

do Sądu Rejonowego w Grodzisku Wlkp., II Wydział Karny z prośbą o przesłanie do Rady 

Miejskiej w Rakoniewicach odpisu wyroku Sądu, który będzie podstawą do podjęcia dalszych 

działań w tej sprawie. W dniu 27.02.2009r. Sąd Rejonowy II Wydział Karny w Grodzisku 

Wlkp. dostarczył do Rady Miejskiej w Rakoniewicach odpis prawomocnego wyroku, z dnia 

31.10.2008, w sprawie VI K.408/08, dot. skazanego Dariusza Basińskiego (odpis wyroku 

stanowi załącznik nr 15 do protokołu) . 

W projekcie uchwały stwierdza się wygaśnięcie mandatu radnego Dariusza Basińskiego 

wskutek utraty prawa wybieralności. 

Dalej Przewodniczący Rady poinformował, że przed podjęciem przez radę tej deklaratoryjnej 

uchwały, radnemu (zgodnie z art. 190 ust. 3 ordynacji wyborczej do rad gmin, rad powiatów i 

sejmików województw) przysługuje prawo złożenia wyjaśnień (o takiej możliwości 

Przewodniczący Rady poinformował D. Basińskiego na piśmie). Przewodniczący dodał, że na 

jego ręce wpłynęły wyjaśnienia od D. Basińskiego, które odczytał (wyjaśnienia radnego 

stanowią załącznik nr 16 do protokołu).   

 

Radni nie zgłosili żadnych pytań, uwag ani wniosków do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Nad projektem uchwały 

głosowało 11 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 9 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 2 radnych.  
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Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty.  

Uchwała Nr XXV/217/2009 w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego stanowi 

załącznik nr 17 do protokołu. 

 

B) Następnie Sekretarz przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XVI/128/2008 Rady Miejskiej w Rakoniewicach z dnia 26 marca 2008r. 

W projekcie uchwały postanawia się w ww. uchwale, dotyczącej określenia warunków i trybu 

finansowego wspierania rozwoju sportu kwalifikowanego w Gminie Rakoniewice 

wprowadzić następujące zmiany : 

1) § 3. ust. 2 pkt 1) nadać następujące brzmienie : „wypłaty wynagrodzeń dla zawodników”. 

2) § 7.  ust. 2 nadać nowe następujące brzmienie ; „Wnioski, o których mowa w ust. 1 winny 

być złożone w terminie do 28 lutego roku budżetowego, w którym projekt ma być 

rozpoczęty i zakończony.” 

Zmiany te pozwolą m.in. na wspieranie klubów sportowych w szerszym zakresie, ponieważ 

wykreśla się z punktu 1) słowo „i trenerów”, gdyż jest to istotny element każdej oferty. 

Ponadto wydłuża się czas składania wniosków o dotacje do końca lutego danego roku 

budżetowego.   

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Nad projektem uchwały 

głosowało 11 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 11 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XXV/218/2009 w sprawie zmiany Uchwały Nr XVI/128/2008 Rady Miejskiej  

w Rakoniewicach z dnia 26 marca 2008r. stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

C) Następnie Sekretarz przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr 

XXIV/209/2009 Rady Miejskiej w Rakoniewicach z dnia 11 lutego 2009r. 

W projekcie uchwały postanawia się zmienić § 1 w ww. Uchwale dotyczącej wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie Zakładowi Usług Komunalnych w Rakoniewicach  sp. z o.o., na 

okres 10 lat, w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Rakoniewice. Przyjęcie zmian spowoduje rozszerzeniem przedmiotu dzierżawy o budynki, 

budowle i urządzenia niezbędne do prowadzenia przez spółkę działalności gospodarczej, 
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polegającej na wykonywaniu zadań własnych Gminy Rakoniewice. Ponadto upoważni się 

Burmistrza Rakoniewic do ustalania wysokości czynszu dzierżawnego. Wysokość czynszu 

będzie ustalana z uwzględnieniem specyficznego charakteru usług, jaki świadczy Zakład 

Usług Komunalnych, mając na uwadze społeczne znaczenie działalności spółki.  

 

Radni nie zgłosili żadnych pytań, uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Nad projektem uchwały 

głosowało 11 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 11 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty.  

Uchwała Nr XXV/219/2009 w sprawie zmiany Uchwały nr XXIV/209/2009 Rady Miejskiej 

w Rakoniewicach z dnia 11 lutego 2009r.  stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

D) Kolejny projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej przedstawił również Sekretarz Gminy.  

W projekcie uchwały postanawia się zaciągnąć pożyczkę w Wojewódzkim Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu w wysokości do kwoty 500.000,00 zł, 

na okres do 8 lat, z przeznaczeniem na sfinansowanie inwestycji pod nazwą: „Montaż 

kotłowni gazowej kondensacyjnej wspomaganej dodatkowym źródłem ciepła w postaci 

systemu gruntowego, powietrznego wymiennika ciepła z wykorzystaniem odnawialnego 

źródła energii jakim jest ciepło gruntu, dla budowanej hali widowiskowo – sportowej w 

Rakoniewicach” 

 

Radni nie zgłosili żadnych pytań, uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Nad projektem uchwały 

głosowało 11 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 11 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty.  

Uchwała Nr XXV/220/2009 w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
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E) Dalej Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 

długoterminowego kredytu inwestycyjnego w Banku Ochrony Środowiska ze środków 

Europejskiego Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej (dot. budowy drogi gminnej 

Rakoniewice Wieś PONETEX). 

W projekcie uchwały postanawia się zaciągnąć kredyt inwestycyjny w wysokości do kwoty 

500.000,00 zł, na okres do 5 lat, z przeznaczeniem na sfinansowanie inwestycji pod nazwą: 

„Budowa drogi gminnej Rakoniewice Wieś PONETEX”. 

 

Radni nie zgłosili pytań, żadnych uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Nad projektem uchwały 

głosowało 11 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 11 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty.  

Uchwała Nr XXV/221/2009 w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu 

inwestycyjnego w Banku Ochrony Środowiska ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju 

Wsi Polskiej (dot. budowy drogi gminnej Rakoniewice Wieś PONETEX) stanowi załącznik 

nr 21 do protokołu. 

 

F) Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu inwestycyjnego w 

Banku Ochrony Środowiska ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej 

(dot. budowy drogi gminnej nr 540515 Rostarzewo – Cegielsko gmina Rakoniewice) 

przedstawił również Sekretarz Gminy.  

W projekcie uchwały postanawia się zaciągnąć kredyt inwestycyjny w wysokości do kwoty 

500.000,00 zł, na okres do 5 lat, z przeznaczeniem na sfinansowanie inwestycji pod nazwą: 

„Budowa drogi gminnej nr 540515 Rostarzewo – Cegielsko gmina Rakoniewice (ulice 1000 

lecia, Polna, Gościeszyńska)”. 

 

Radni nie zgłosili żadnych pytań, uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Nad projektem uchwały 

głosowało 11 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 11 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  
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Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty.  

Uchwała Nr XXV/222/2009 w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu 

inwestycyjnego w Banku Ochrony Środowiska ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju 

Wsi Polskiej (dot. budowy drogi gminnej nr 540515 Rostarzewo – Cegielsko gmina 

Rakoniewice) stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

G) Następnie Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie emisji obligacji 

komunalnych.  

Sekretarz wyjaśnił, że proponowane zmiany dotyczą wysokości kwoty na jaką mają być 

obligacje wyemitowane (tj. z  15 mln zł zmniejsza się tę kwotę do 9 mln zł). Ponadto ta 

uchwała obejmuje tylko plan inwestycyjny na rok 2009. Na rok 2010 trzeba będzie podjąć 

oddzielną uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych.   

W projekcie uchwały postanawia się wyemitować 90 sztuk obligacji komunalnych na 

okaziciela o wartości nominalnej 100 000 PLN każda, na łączną kwotę 9 000 000,00 PLN. 

Obligacje nie będą miały formy dokumentu. Emisja obligacji ma na celu pozyskanie środków 

finansowych na sfinansowanie wydatków związanych z planowanymi w roku 2009 niżej 

wymienionymi zadaniami inwestycyjnymi:   

a) budowa drogi w miejscowości Stodolsko, 

b) modernizacja – przebudowa Placu Powstańców Wielkopolskich w Rakoniewicach  

c) budowa hali widowiskowo-sportowej ( środowiskowej) z infrastrukturą towarzyszącą i    

    łącznikiem w Rakoniewicach . 

 

Radni nie zgłosili pytań, żadnych uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Nad projektem uchwały 

głosowało 11 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 10 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 1 radny.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty.  

Uchwała Nr XXV/223/2009 w sprawie emisji obligacji komunalnych stanowi załącznik nr 23 

do protokołu. 

 

H) Ostatni projekt uchwały w sprawie zmiany budżecie miasta i gminy Rakoniewice na 

rok 2009 przedstawiła Skarbnik Gminy.  

Najpierw Skarbnik przedstawiła autopoprawki Burmistrza do projektu uchwały 

(autopoprawki stanowią załącznik nr 24 do protokołu). 
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Radni nie zgłosili żadnych pytań, uwag ani wniosków, wobec czego Przewodniczący Rady 

poddał przyjęcie autopoprawek pod głosowanie.  

W głosowaniu nad przyjęciem autopoprawek wzięło udział 11 obecnych na sesji radnych. Za 

przyjęciem autopoprawek głosowało - 11 radnych; przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 

radnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że autopoprawki do projektu uchwały zostały przyjęte. 

 

Dalej Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały już z przegłosowanymi poprawkami. 

Proponowane zmiany dotyczą : 

 

Załącznik nr 1  dochody – zwiększenie o kwotę : 406.389,00 zł 
 

 

Dz. 600 Transport i łączność  

Drogi publiczne gminne   

Zwiększenie dochodów na podstawie zawiadomienia Wojewody Wielkopolskiego Wielkopolskiego 

przyznaniu dotacji celowej na dofinansowanie w ramach programu wieloletniego PN. „ Narodowy 

Program Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011” dla zadania „ budowa drogi gminnej nr 540515 

Rostarzewo- Cegielski w gminie Rakoniewice” zwiększenie o kwotę : 377.200 zł 

Dz. 756  Dochody od osób prawnych , od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej   

Udziały gmin w podatkach stanowiących dochód budżetu państwa   

Na podstawie zawiadomienie Ministra Finansów o ostatecznych kwotach dotacji na rok 2009 pismo nr 

ST3 – 4820- 1/2009 zmniejszeniu ulegnie dochód z tytułu udziału gminy w podatku dochodowym od 

osób fizycznych o kwotę : 129,00 zł.  

Dz. 758 Różne rozliczenia 

Część oświatowa subwencji ogólnej dla jst.   

Na podstawie zawiadomienie Ministra Finansów o ostatecznych kwotach dotacji na rok 2009 pismo nr 

ST3 – 4820- 1/2009  zmniejszeniu ulega dochód z tytułu części subwencji ogólnej o kwotę : 46.873 zł.  

Dz. 801 Oświata i wychowanie  

Szkoły podstawowe  

Szkoła Rakoniewice – zwiększenie dochodu z tytułu wynajmu pomieszczeń o kwotę : 24,00 zł.   

Dz. 852 Pomoc społeczna   

Świadczenia rodzinne, zaliczka alimentacyjna oraz składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe z 

ubezpieczenia społecznego      zał. nr 1 i 3  

Zwiększenie dotacji celowej na prowadzenie zadań z zakresu administracji rządowej o kwotę 

:19.700,00 zł , według zawiadomienia  Wojewody Wielkopolskiego  FB I-6.3010-4/09 . 

Składki na ubezpieczenie zdrowotne opłacane za osoby pobierające niektóre świadczenia z pomocy 

społecznej oraz niektóre świadczenia rodzinne  zał. nr 1 i 3       

Zwiększenie dotacji celowej na prowadzenie zadań z zakresu administracji rządowej o kwotę : 

1.400,00 zł , według zawiadomienia  Wojewody Wielkopolskiego  FB I- 6.3010-4/09 . 

Zasiłki i pomoc w naturze oraz składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe   zał. nr 1 i 3  

Zwiększenie dotacji celowej na prowadzenie zadań z zakresu administracji rządowej o kwotę : 

1.000,00 zł , według zawiadomienia  Wojewody Wielkopolskiego  FB I-6.3010-4/09 . 

Zwiększenie dotacji celowej na realizację własnych zadań bieżących gmin o kwotę : 22.200,00 zł , 

według zawiadomienia  Wojewody Wielkopolskiego  FB I-6.3010-4/09 . 

Dz. 854 Edukacyjna opieka wychowawcza     
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Pomoc materialna dla uczniów  

Przyznana dotacja celowa w kwocie : 31.867,00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie świadczeń 

pomocy materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym, zgodnie z art. 90d i art. 90e ustawy o 

systemie oświaty.  

 

Wydatki budżetu 
Dz. 010 Rolnictwo i łowiectwo  

Melioracje wodne ,   zał nr 2    

W roku 2009 planuje się przyjąć 2 pracowników na 2 miesięcy w ramach robót publicznych. 

Zaplanowano wydatki na całość kosztów utrzymania pracowników. Po podpisaniu umowy z Biurem 

Pracy w Grodzisku Wlkp wydatki zostaną skorygowane. Planowany koszt zadania to kwota: 20.311zł.  

Infrastruktura wodociągowa i sanitacyjna wsi ,   zał nr 2 i 5   

Wydatek majątkowy 

Nowe zadanie „ Kanalizacja sanitarna ulica Polna w Rostarzweie” wartość prac to kwota : 

40.000 zł 

Dz. 400 Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz i wodę zał nr 2 

Pozostała działalność   

Zwiększenie wydatków budżetu o kwotę : 15.000 zł z przeznaczeniem na opracowanie założeń do 

planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną paliwa gazowe dla gminy Rakoniewice. Powyższy 

obowiązek wynika z art. 18 ustawy z dnia 10 kwietnia 2007r. prawo energetyczne ( Dz.U. Nr 54 poz. 

348 ze zm). 

Dz. 600 Transport i łączność  

Drogi publiczne gminne   

Zwiększenie wydatków bieżących na wykonanie remontu drogi ulicy Słonecznej w Rakoniewicach o 

kwotę : 12.000 zł. 

Wydatek majątkowy z WPI  zał nr 6  

Zadanie : „Modernizacja – przebudowa Placu Powstańców Wielkopolskich w Rakoniewicach” 

zwiększenie wydatków o kwotę : 895.000 zł, wartość całego zadania to kwota : 1.443.000 zł i wynika 

z   rozstrzygniętego przetargu.  

Zadanie : „ budowa drogi gminnej nr 540515 Rostarzewo- Cegielsko w gminie Rakoniewice ( ulice 

1000 lecia, Polna, Gościeszyńska” zmienia się źródła finansowania zmniejsza się udział środków 

własnych o kwotę : 377.200 zł a wprowadza się dodatkowe źródło finansowania – z dotacji budżetu 

państwa kwota : 377.200 zł. 

Dz. 710 Działalność usługowa,  zał nr 2  

Plany zagospodarowania przestrzennego  

Zwiększenie wydatków materiałów kwotę : 27.000 zł z przeznaczeniem na przygotowanie decyzji o 

warunkach zabudowy, decyzji o lokalizacji celu publicznego oraz dla prowadzenia procedur 

związanych z miejscowymi planami zagospodarowania przestrzennego. Realizacja powyższych zadań 

wynika z ustawy z dnia 27 marca 2003r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym ( Dz.U. z 

2003r. Nr 80 poz.717 ze zm).  

Cmentarze  zał. nr 2 

Zwiększenie wydatków o kwotę : 3.000 zł z przeznaczeniem na wywóz nieczystości stałych z 

cmentarza komunalnego.  

Dz. 750 Administracja publiczna   

Rady gmin 

Zwiększenie wydatków o kwotę : 4.000 zł na wypłaty diet dla radnych w związku z podwyższoną 

kwotą bazową (z kwoty 1.766,46 na kwotę : 1.835,35 zł), która stanowi podstawę do obliczania 

zryczałtowanych diet dla radnych. 

UMG  zał. nr 2  

Zwiększenie wydatków o kwotę : 4.525,34 zł z przeznaczeniem na zawarcie umowy zlecenia z osobą 

prowadzącą decyzje o warunkach zabudowy związanych z gazyfikacją gminy.  

Promocja jednostek samorządu terytorialnego  zał. nr 2 

Zwiększenie wydatków o kwotę : 2.800 zł z przeznaczeniem na zawarcie umowy zlecenia dla osoby 

mającej przygotować materiały promujące gminę Rakoniewice ramach programu LEADER.  

Dz. 757 Obsługa długu publicznego  zał nr 2 
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Obsługa papierów wartościowych, kredytów i pożyczek jst.   

Zwiększenie wydatków o kwotę : 40.000 zł na koszty prowizji od planowanej emisji obligacji 

komunalnych oraz planowanego zaciągnięcia kredytów i pożyczki oraz zwiększenie wydatków na 

odsetki od zaciągniętych i planowanych kredytów w kwocie ; 29.189 zł. 

Dz. 801 Oświata i wychowanie  zał.  nr 2  

Szkoły podstawowe   

Szkoła Rakoniewice – zwiększenie wydatków o kwotę : 24,00 zł. z przeznaczeniem na podatek od 

nieruchomości wynajmowanych pomieszczeń oraz kwotę : 10.000 zł  na energię elektryczną . 

Przedszkola specjalne zał nr 2 i nr 7  

Dotacja w kwocie : 5.000 zł z przeznaczeniem na partycypację w kosztach prowadzenia przez Zespół 

Szkół Specjalnych w Wolsztynie oddziału przedszkolnego dla dzieci wymagających wczesnej 

rewalidacji i rehabilitacji. Dotacja może być przekazana na podstawie podjętej przez radę stosownej 

uchwały na podstawie, której może zostać podpisana umowa.  

Pozostała  działalność,  zał nr 2   

Zmiana planu dotycząca wynagrodzeń dla nauczycieli realizujących program planowany na lata 2008-

2009 pn. „ Nikogo nie zgubić , wszystkich rozwinąć” było planowane w § 4010 wynagrodzenia 

osobowe a  winno być w § 4170 wynagrodzenia bezosobowe, kwota przesunięć : 11.968 zł.   

Ochrona zdrowia  zał nr 2 ,7    

Przeciwdziałanie alkoholizmowi      

W związku z rozstrzygniętym konkursem na realizację zadania pn. „ Prowadzenie poradni dla rodzin 

gdzie występuje przemoc fizyczna i psychiczna w Rakoniewicach „ który wygrało Stowarzyszenie 

Dom Pomocna Dłoń w Błońsku zmianie ulega klasyfikacja paragrafu.  

Dz. 852 Pomoc społeczna   

Świadczenia rodzinne, zaliczka alimentacyjna oraz składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe z 

ubezpieczenia społecznego      zał. nr 2 i 3  

Zwiększenie wydatków o kwotę : 19.700 zł  na podstawie zmiany kwot dotacji celowej na 

prowadzenie zadań z zakresu administracji rządowej, wypłata świadczeń rodzinnych oraz 3% na 

koszty obsługi. 

Składki na ubezpieczenie zdrowotne opłacane za osoby pobierające niektóre świadczenia z pomocy 

społecznej oraz niektóre świadczenia rodzinne  zał. nr 2 i 3       

Zwiększenie wydatków o kwotę : 1.400 zł na podstawie zmian kwot dotacji celowej na prowadzenie 

zadań z zakresu administracji rządowej. 

Zasiłki i pomoc w naturze oraz składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe   zał. nr 1 i 3  

Zwiększenie wydatków o kwotę : 1.000 zł w związku ze zmianą  kwot dotacji celowej na prowadzenie 

zadań z zakresu administracji rządowej oraz zwiększenie wydatków na realizację własnych zadań 

bieżących gmin o kwotę : 22.200,00 zł w związku ze zwiększeniem dotacji celowej. 

Dz. 854 Edukacyjna opieka wychowawcza     

Pomoc materialna dla uczniów  

Zwiększenie wydatków w związku z otrzymaną dotacją celową w kwocie : 31.867,00 zł z 

przeznaczeniem na dofinansowanie świadczeń pomocy materialnej dla uczniów o charakterze 

socjalnym, zgodnie z art. 90d i art. 90e ustawy o systemie oświaty. Dodatkowo ze środków własnych 

gminy na pomoc materialną dla uczniów przeznacza się kwotę : 5.000 zl.  

Dz. 900  Gospodarka komunalna i ochrona środowiska  

Gospodarka ściekowa i ochrona wód   

Zwiększenie wydatków o kwotę : 13.000 zł z przeznaczeniem na wykonanie remontu kanalizacji 

deszczowej w miejscowości Łąkie.  

Zakłady gospodarki komunalnej    

Zwiększenie wydatków o kwotę : 4.500 zł na wykonanie ostatecznych analiz i opinii w związku z 

restrukturyzacją zakładu budżetowego.         

Dz. 926  Kultura fizyczna i sport    zał. nr 2,5 i 6  

Obiekty sportowe  

Zmiana planu dotycząca zawarcia umowy dla trenera na ORLIKU w Rakoniewicach , przed zmianą 

planowano środki na zatrudnienie pracownika na umowę o pracę na chwilę obecną planuje się 

zatrudnić na umowę zlecenia , w związku z powyższym wydatki zmniejsza się o kwotę : 9.827,34 z. 

Wydatki majątkowe :  
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1. Załącznik WPI  -  „ Budowa kompleksu boisk sportowych w Rostarzewie  ” zmiana nazwy zadania 

na „ budowa boiska wielofunkcyjnego ogólnodostępnego w Rostarzewie” oraz zmiana finansowania ,  

które planowane było na lata 2009-2010 .  Planuje się złożyć wniosek o dofinansowanie ze środków  

Min.Sportu „ Blisko Boisko” dlatego środki na to zadanie muszą być zaplanowane w roku 2009 

dlatego zwiększono o kwotę : 300.000 zł .  

2.  Załącznik wydatki majątkowe - Nowe zadanie „ Budowa boiska wielofunkcyjnego w 

Rakoniewicach ul. Rzemieślnicza” planowane środki to kwota : 15.000 zł na wykonanie badań 

geologicznych, map do celów projektowych, projektu z uzgodnieniami. 

Pozostałe zadania w zakresie kultury 
W związku z rozpatrzeniem ofert na realizację zadań w zakresie upowszechniania kultury fizycznej i 

sportu w ramach klubów i organizacji sportowych na terenie Rakoniewice i Rostarzewa, gdzie zadania 

mają być powierzone do wykonania przez stowarzyszenia zmianie ulega klasyfikacja paragrafu.  

 

Ogółem kwota zwiększenia  wydatków :   1.511.689,00 zł    

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

 

Załącznik nr 4   - Źródła pokrycia deficytu budżetu 
 

Przychody  

Zwiększenia :  

Z tytułu zaciągnięcia kredytów i pożyczki na następujące zadania:  

1.Budowa drogi gminnej  nr 540515 Rostarzewo Cegielsko gmina Rakoniewice (ulic 1000-lecia, 

Polna, Gościeszyńska) kwota: 500.000 zł, (kredyt z linii EFRWP)  

2. Budowa drogi gminnej Rakoniewice wieś PONETEX  kwota: 500.000 zł , ( kredyt z linii EFRWP) 

3. Budowa hali widowiskowo-sportowej( środowiskowej) z infrastrukturą towarzyszącą i łącznikiem 

w Rakoniewicach (pożyczka z WFOSiGW) – kwota : 500.000 zł.  

Przychody z innych rozliczeń  

Na spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów zostają uruchomione wolne środki ( jako nadwyżka 

środków pieniężnych na rachunku budżetu wynikająca z rozliczeń kredytów i pożyczek z lat 

ubiegłych) w  wysokości : 492.800,00 zł. 

Zmniejszenia   ogółem o kwotę : 1.000.000,00 zł : w tym  

Zwiększenia  przychodów z tytułu sprzedaży emisji komunalnych   

1. Modernizacja – przebudowa Placu Powstańców Wielkopolskich w Rakoniewicach o kwotę : 

500.000 zł , po zmianach 1.000.000,00zł  

Zmniejszenie przychodów z tytułu sprzedaży emisji komunalnych   

1.Budowa drogi gminnej  nr 540515 Rostarzewo Cegielsko gmina Rakoniewice ( ulic 1000-lecia, 

Polna  Gościeszyńska ) kwota: 600.000 zł,  

2. Budowa drogi gminnej Rakoniewice wieś PONETEX  kwota: 600.000 zł ,  

3. Budowa hali widowiskowo-sportowej( środowiskowej) z infrastrukturą towarzyszącą i łącznikiem 

w Rakoniewicach o kwotę : 300.000 zł po zmianach 7.700.000 zł.  

Rozchody  

Zmniejszenia :  

Zmniejsza się rozchody z tytułu spłat zaciągniętych kredytów w latach poprzednich o kwotę ; 112.500 

zł. W roku 2008 nie zaciągnięto planowanego kredytu w wysokości 450.000 zł ze spłatą w roku 2009 

112.500 zł , która to kwota była ujęta w projekcie budżetu na rok 2009 w spłatach kredytów.   

 

Załącznik nr 6    -  Wydatki na WPI 
1. Zadanie „ Ścieżka pieszo – rowerowa i ciąg pieszo- jezdny na odcinku Rakoniewice -Rostarzewo    

wzdłuż drogi krajowej nr 32” zmiana źródeł finansowania zadania w roku 2010 było z obligacji    

komunalnych 1.000.000 zł, planuje się finansować zadanie z kredytu z linii EFRWP w kwocie   

800.000 zł pozostałą kwotę ze środków własnych gminy. 

2. Budowa drogi gminnej  nr 540515 Rostarzewo Cegielsko gmina Rakoniewice ( ulic 1000-lecia,   

Polna Gościeszyńska ) zmiana źródeł finansowania w roku 2009 było planowane z obligacji   

komunalnych 600.000 zł na chwilę obecną można skorzystać z kredytu, który jest korzystniejszy od    
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obligacji i dlatego postanawia się finansować zadanie kredytem w kwocie : 500.000 zł pozostałą 

brakującą kwotę : 100.000 zł ze środków własnych dodatkowo otrzymaliśmy dotację z budżetu 

państwa w wysokości 377.200 zł , wprowadzono jako nowe źródło finansowania , a udział środków    

gminnych będzie 804.800 zł. 

3. Przebudowa Placu Powstańców Wlkp wraz z łącznikiem w miejscowości Rostarzewo , zmiana   

źródeł finansowania zadania w roku 2010 , było planowane z obligacji komunalnych 700.000 zł ,    

postanawia się finansować kredytem z linii EFRWP w kwocie 500.000 zł pozostałą kwotę ze    

środków własnych gminy. 

4. Budowa drogi gminnej Faustynowo , zmiana źródeł finansowania zadania w roku 2010 , było  

 planowane z obligacji komunalnych 500.000 zł , postanawia się finansować kredytem z linii     

EFRWP    

 w kwocie 400.000 zł pozostałą kwotę ze środków własnych gminy. 

5. Budowa drogi gminnej ul. Polnej w Rakoniewicach, zmiana źródeł finansowania zadania w roku   

2010 , było planowane z obligacji komunalnych 500.000 zł ,  postanawia się finansować zadanie ze  

środków własnych gminy. 

6. Budowa drogi gminnej ul. Powst.Wlkp w Ruchocicach,  zmiana źródeł finansowania zadania w 

roku    

2010 , było planowane z obligacji komunalnych 700.000 zł , postanawia się finansować kredytem      

w kwocie : 600.000 zł pozostałą kwotę ze środków własnych gminy. 

7. Budowa drogi gminnej Rakoniewice wieś PONETEX  zmiana źródeł finansowania zadania w roku    

2009 , było planowane z obligacji komunalnych 600.000 zł , postanawia się finansować kredytem  w 

kwocie : 500.000 zł pozostałą kwotę ze środków własnych gminy. 

8. Budowa hali widowiskowo-sportowej( środowiskowej) z infrastrukturą towarzyszącą i łącznikiem 

w Rakoniewicach, zmiana źródeł finansowania w roku 2009 było z obligacji komunalnych 8.000.000 

zł po zmianach  7.700.000 zł , z pożyczki WFOSiGW: 500.000 zł. i środki własne gminy 50.000 zł , w 

roku 2010 zmniejszenie finansowania z obligacji o kwotę : 980.000 zł ,z pożyczki WFOSiGW:   

1.000.000 zł a zwiększenie o środki własne 1.980.000 zł. 

9.  Rozbudowa z modernizacją Muzeum Pożarnictwa wraz z zagospodarowaniem części Placu    

Powstańców Wielkopolskich – Gmina Rakoniewice, zmiana źródeł finansowania zadania w roku    

2010 , było planowane z obligacji komunalnych 200.000 zł , postanawia się finansować środkami    

własnymi gminy. 

 

 

Na koniec Skarbnik odczytała postanowienia uchwały. 

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że w uzasadnieniu, jakie radni otrzymali do 

omawianego projektu uchwały, w dziale 750, przy wydatkach na promocję jednostek 

samorządu terytorialnego, zamieszczono niedokończony zapis w brzmieniu : „zwiększenie 

wydatków o kwotę 2.800 zł z przeznaczeniem na zawarcie umowy zlecenia dla osoby 

prowadzącej …”.  

Skarbnik Gminy przypomniała, że już na posiedzeniu komisji, podczas omawiania projektu 

uchwały tłumaczyła, że chodzi tu o LEADERA (Skarbnik na posiedzeniu komisji wyjaśniła, 

że w wyniku pośpiechu przy opracowywaniu projektu uchwały, w niektórych miejscach 

uzasadnienie jest niedokończone). 

Zastępca Burmistrza dodała, że chodzi tu o osobę z WOKiSS, która, prowadzi prace związane 

z pisaniem strategii LEADERA.   
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Radni nie zgłosili więcej uwag, żadnych pytań, ani wniosków do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Nad projektem uchwały 

głosowało 11 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 11 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty.  

Uchwała Nr XXV/224/2009 w sprawie zmiany budżecie miasta i gminy Rakoniewice na rok 

2009 stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Pkt 9. Wolne wnioski i informacje. 

Jako pierwsza głos zabrała Zastępca Burmistrza, która poprosiła, aby rozpowszechnić 

informację (zamieszczona ona została również na stronie internetowej urzędu oraz 

przygotowano specjalne ulotki), że swoją działalność rozpoczynają cztery Centra Aktywności 

Lokalnej, na funkcjonowanie których gmina otrzymała środki unijne. W Centrach tych będą 

odbywały się bezpłatne zajęcia dla kobiet i młodzieży z terenu gminy.  

W każdym CAL-u prowadzone będą zajęcia warsztatowe dla określonych grup uczestników, 

zróżnicowane w zależności od potrzeb mieszkańców danych miejscowości. Udział  

w warsztatach jest całkowicie bezpłatny i dobrowolny. Zajęcia będą prowadzone przez 

profesjonalistów i pasjonatów konkretnych dziedzin. 

Pierwsze spotkania informacyjne odbędą się w szkołach, w następujących terminach :  

w Ruchocicach 23.03.br. o godz. 17:00, w Jabłonnie 23.03.br. o godz. 18:30, w Rostarzewie 

24.03.br o godz. 17:00 i w Łąkiem 24.03.br. o godz. 18:30. 

Na tych spotkaniach będzie można już się zapisać na poszczególne warsztaty. Dalej  

K. Pietrzak pokrótce przedstawiła, jakie warsztaty będą prowadzone. 

 

Dalej Przewodniczący Rady przypomniał o obowiązku złożenia, do końca kwietnia, 

oświadczeń majątkowych. 

Następnie głos zabrała Janina Górna – sołtys Rostarzewa. Poprosiła, aby wziąć pod uwagę 

zabezpieczenie budynku ratusza w Rostarzewie, aby się nie rozpadł. Sołtys dodała, że od 

strony zachodniej wyrwany jest gzyms, ponadto należy zabezpieczyć przeciekający dach.         



26 

 

Na koniec głos zabrał Burmistrz. Odpowiedział, że na temat ratusza wypowiadał się na 

ostatniej sesji i nic na razie w tej kwestii się nie zmieniło. Dalej podziękował wszystkim, 

którzy pracowali nad nagraniem programu telewizyjnego „Pyry z gzikiem”, który jest 

wspaniałą reklamą Rakoniewic i naszego muzeum. Burmistrz zasugerował, by sesja 

kwietniowa, absolutoryjna odbyła się 29 kwietnia. Poinformował, że chciałby, aby wkopanie 

kamienia węgielnego pod budowę hali sportowej odbyło się wspólnie z otwarciem tzw. 

schetynówki pod koniec kwietnia (ok. 24.04.br.). Przy okazji oznajmił, że wniosek na 

rozbudowę muzeum w Rakoniewicach i części rynku został bardzo nisko oceniony i będzie 

interweniował w tej sprawie u Wojewody. Burmistrz zwrócił również uwagę na bardzo 

korzystnie rozstrzygnięte przetargi ogłoszone przez gminę, gdzie zaoszczędzono ponad 1 mln 

zł. Dodał, że dobrze byłoby w przyszłym roku również w ten sposób podejść do sprawy. Na 

koniec, puentując swój pobyt na urlopie, Burmistrz zaapelował, aby dbać o więzy rodzinne  

i przyjacielskie.         

 

Pkt 10. Zakończenie obrad.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany, w związku z czym 

ogłosił zakończenie obrad  XXV Sesji V kadencji Rady.   

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano 

Rakoniewice, dnia 17 marca 2009r. 

 

 

 

Przewodniczący Rady  

Gerard Tomiak    

 

 

 

........................................ 

 

Protokolant:  

Magdalena Chojnacka  

 
 

.......................................... 
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Wykaz dokumentacji w formie załączników do protokołu : 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności sołtysów. 

3. Wnioskiem  Burmistrza Rakoniewic o wprowadzenie do porządku obrad, do punktu : 

„Podjęcie uchwał”, dwóch dodatkowych projektów uchwał. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Rozliczenie przyznanej subwencji na rok 2008 na poszczególne jednostki oświatowe w 

gminie. 

6. Informacja o bieżącej działalności Zespołu Szkolno-Gimnazjalnego w Rakoniewicach. 

7. Informacja o bieżącej działalności Zespołu Przedszkolno-Szkolno-Gimnazjalnego w 

Ruchociach. 

8. Informacja o bieżącej działalności Zespołu Przedszkolno-Szkolno-Gimnazjalnego w 

Rostarzewie. 

9. Informacja o bieżącej działalności Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Jabłonnie. 

10. Informacja o bieżącej działalności Zespołu Przedszkolno-Szkolnego w Łąkiem 

11. Informacja o bieżącej działalności Przedszkola w Rakoniewicach. 

12. Informacja o bieżącej działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Rakoniewicach. 

13. Informacja o bieżącej działalności KS „Sokół” Rakoniewice. 

14. Informacja o bieżącej działalności KS „Orzeł” Rostarzewo. 

15. Odpis prawomocnego wyroku Sądu Rejonowego w Grodzisku Wlkp., II Wydział 

Karny, z dnia 31.10.2008, w sprawie VI K.408/08, dot. skazanego Dariusza Basińskiego. 

16. Wyjaśnienie Dariusza Basińskiego. 

17. Uchwała Nr XXV/217/2009 w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. 

18. Uchwała Nr XXV/218/2009 w sprawie zmiany Uchwały Nr XVI/128/2008 Rady 

Miejskiej w Rakoniewicach z dnia 26 marca 2008r. 

19. Uchwała Nr XXV/219/2009 w sprawie zmiany Uchwały nr XXIV/209/2009 Rady 

Miejskiej w Rakoniewicach z dnia 11 lutego 2009r. 

20. Uchwała Nr XXV/220/2009 w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

21. Uchwała Nr XXV/221/2009 w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu 

inwestycyjnego w Banku Ochrony Środowiska ze środków Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Wsi Polskiej (dot. budowy drogi gminnej Rakoniewice Wieś PONETEX). 

22. Uchwała Nr XXV/222/2009 w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu 

inwestycyjnego w Banku Ochrony Środowiska ze środków Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Wsi Polskiej (dot. budowy drogi gminnej nr 540515 Rostarzewo – Cegielsko 

gmina Rakoniewice).  

23. Uchwała Nr XXV/223/2009 w sprawie emisji obligacji komunalnych.  

24. Autopoprawki Burmistrza do projektu uchwały dotyczącej zmian w budżecie miasta i 

gminy Rakoniewice na rok 2009. 

25. Uchwała Nr XXV/224/2009 w sprawie zmiany w budżecie miasta i gminy 

Rakoniewice na 2009r. 
 


